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 اتحادیه جهانی کشتی:  
 ریسک  ایران روی قاسمپور 

جواب نداد! 
ایسنا: در اتحادیه جهانی کشتی تاکید 
کرد: برخلاف جواب گرفتن کادر فنی 
ایران از به میدان فرستادن سوادکوهی 
مقابل جردن باروز، ریسک آنها بر روی 
کامران قاسمپور مقابل کایل اسنایدر 
جواب نداد و این کشتی گیر در وزن ۹۷ 
کیلوگرم هیچ حرفی برای گفتن نداشت. 
اتحادیه جهانی کشتی در واکنش به 
باخت ۵ بر صفر کامران قاسمپور مقابل 
کایل اسنایدر قهرمان جهان و المپیک از 
آمریکا، در نخستین تجربه مبارزه در وزن 
۹۷ کیلوگرم در جام جهانی کشتی آزاد، 
نوشت: در حالی که قمار ایران در مبارزه 
علی سوادکوهی مقابل جردن باروز جواب 
داد و او پیروز مبارزه شد اما درباره کامران 
قاسمپور)کشتی در وزن ۹۷ کیلوگرم( 
برابر کایل اسنایدر جواب نداد. در شرایطی 
که ایران در تلاش بود تا یک برد قطعی را 
توسط کامران قاسمپور در دیدار فینال برابر 
آمریکا بدست بیاورد، قهرمان دو دوره وزن 
۹۲ کیلوگرم جهان را در وزن ۹۷ کیلوگرم 
به میدان فرستاد تا برابر کایل اسنایدر 
مبارزه کند، اما این شیوه جواب نداد. کایل 
اسنایدر قهرمان مسابقات جهانی بلگراد 
در این مبارزه به وضوح کشتی گیری با 
جثه بزرگتر  و بهتر بود و قاسمپور هرگز 

نتوانست با حمله او را تهدید کند. 

خارجازمستطیلسبز

 رئیس جدید بعد از خسروی وفا مشخص شد 

2 معاون وزیر نایب رئیس کمیته پارالمپیک

سالپنجم
شماره1443

آرمان ملی: مجمع انتخابات کمیته ملی 
پارالمپیک روز گذشته برگزار شد و ضمن 
معرفی شدن رئیس جدید، دو معاون وزیر به 
عنوان نایب رئیس این کمیته انتخاب شدند! 

  مجمع 
ملی  کمیته  انتخابات  مجمع  هفتمین 
پارالمپیک برای تصدی پست ریاست این 
کمیته روز سه شنبه ۲۲ آذر ۱۴۰۱ به ریاست 
محمود خسروی وفا و با حضور حمید سجادی 
وزیر ورزش و جوانان در تالار کمیته ملی 
پارالمپیک آغاز شد. محمد شروین اسبقیان، 
محمد پولادگر، محمدرضا مظلومی،  سردار 
 ۵ کوهپایه زاده  جلیل  و  کارگری  غفور 
کاندیدای حاضر  برای تصدی پست ریاست 
کمیته ملی پارالمپیک بودند که پیش از آغاز 
مجمع، محمدرضا مظلومی، شروین اسبقیان 
و محمد پولادگر از شرکت در انتخابات برای 
تصدی پست ریاست انصراف دادند. در ادامه 
رای گیری انجام شد که سردار غفور کارگری 
با کسب ۳۹ رای  از ۵۰  رای ماخوذه به مدت 
۴ سال رییس کمیته ملی پارالمپیک شد. 
جلیل کوهپایه زاده نیز ۱۰ رای کسب کرد و 
یک رای نیز باطل بود. کارگری پیش از این 
نایب رئیس پارالمپیک بود که با کناره گیری 
محمود خسروی وفا پس از دو دهه حضور در 
ورزش جانبازان و کمیته پارالمپیک، کارگری 
عهده دار این سمت شد. پیش از رای گیری 
محمد تابع دبیرکل کمیته ملی پارالمپیک 
گفت: اعضای مجمع براساس اساسنامه ۵۳ 
نفر هستند که با عدم حضور سینا کلهر، 
مرتضی نجفی و قاسم قاسمی تنها ۵۰ نفر 
اعضای حاضر در مجمع حق رای دارند. وی 
افزود: فدراسیون هایی که با سرپرست اداره 
می شوند باید نماینده ای از سوی هیات 
رئیسه فدراسیون به ما معرفی می کردند که 
فدراسیون دوچرخه سواری و بدمینتون 
این تاییدیه را ارسال کردند و تنها از بین 
فدراسیون ها، سوارکاری به دلیل تغییراتی که 
داشته و سرپرست جدید برای این فدراسیون 
انتخاب شده است و با توجه به اینکه هیات 
رئیسه این فدراسیون هنوز آغاز به کار نکرده، 
در صورت تایید اعضای مجمع در انتخابات 
حق رای خواهد داشت . سیدمحمد پولادگر و 

مریم کاظمی پور به عنوان نایب رئیس کمیته 
ملی پارالمپیک در دو بخش مردان و زنان 
انتخاب شدند. به گزارش ایسنا، بعد از پایان 
انتخابات رئیس کمیته ملی پارالمپیک، از 
بین محمد پولادگر و هادی رضایی که برای 
تصدی پست نایب رئیسی مردان نامزد شده 
بودند، هادی رضایی پیش از برگزاری انتخابات 
انصراف خود را اعلام کرد. همچنین در بخش 
بانوان نیز که رقیه ا... کرمی، مژگان نصیری، 
فریبا محمدی، مریم شکوهی، سیما لیموچی 
و مریم کاظمی پور نامزد پست نایب رئیسی 
بانوان بودند که پیش از برگزاری انتخابات 
رقیه ا... کرمی، مریم شکوهی و مژگان نصیری 
انصراف خود را برای شرکت در انتخابات اعلام 
کردند و انتخابات برای پست نایب رئیسی 
بانوان تنها با حضور فریبا محمدی، سیما 
لیموچی و مریم کاظمی پور برگزار شد. در 
ادامه، با اضافه شدن سینا کلهر در مجمع، 
رای گیری برای انتخاب نایب رئیس مردان 
و زنان کمیته ملی پارالمپیک از بین ۵۳ نفر 
اعضای مجمع، با حضور ۵۱ نفر برگزار شد که 
محمد پولادگر با کسب ۳۷ رای از ۵۱ رای 
ماخوذه به مدت ۴ سال نایب رئیس کمیته 
ملی پارالمپیک مردان شد و در بخش بانوان 
نیز مریم کاظمی پور با کسب ۳۰ رای  از  ۵۱ 
رای ماخوذه نایب رئیس بانوان کمیته ملی 

پارالمپیک شد.
  صحبت رئیس جدید 

غفور کارگری پس از انتخاب به عنوان 

رئیس جدید کمیته ملی پارالمپیک در جمع 
خبرنگاران بیان کرد: رقابت بسیار جدی 
داشتیم و برای تکمیل برخی پست ها، رقابت 
محکم بود. از ابتدا پیشنهادم به دوستان این 
بود که روال انتخابات قانونی، حقیقی و همراه 
با رفاقت باشد. لطف و عنایت دوستان شامل 
حال من شد و به عنوان رئیس انتخاب شدم. 
مسئولیت سخت، سنگین و پرکاری است و 
باید با توکل به خدا بتوانیم مباحث را پیش 
ببریم. به دوستان دیگر که انتخاب شده اند 
نیز تبریک می گویم و امیدوارم تیم منسجمی 
برای پیشبرد اهداف عالی پارالمپیک، باشیم. 
کارگری در مورد کم بودن حاشیه های 
انتخابات پارالمپیک نیز گفت: عزیزانی که 
در این فضا رقابت کردند، تلاش کردند وارد 
حاشیه نشوند. راحت ثبت نام کردند و رزومه 
ارائه دادند و در خود مجمع نیز افرادی که 
احساس کردند انصراف بدهند، بهتر است 
این کار را انجام دادند. ورزش مربوط به حوزه 
جانبازان و معلولان و نابینایان حاشیه کمتر 
دارد و به متن پرداخته می شود و ما هم تلاش 
می کنیم، همین مسیر را برویم. او در مورد 
انتخاب دبیر پارالمپیک نیز گفت: من امروز 
به آقای تابع حکم سرپرست دبیری دادم و در 
روزهای آینده تصمیم گیری می کنیم. رئیس 
کمیته ملی پارالمپیک در پاسخ به این پرسش 
که دو معاون وزیر به عنوان نواب رئیس انتخاب 
شدند و با توجه به مشغله هایی که دارند، این 
مسأله مشکل ساز نمی شود؟ تصریح کرد: از 

جهت مشغله داشتن آنها نگاه کنیم، چرا شاید 
مقداری دچار مشکل شویم اما ما  مثبت نگاه 
می کنیم و دو معاون وزیر، نواب رییس کمیته 
ملی پارالمپیک شدند و حامیان خوبی برای  
ورزش پارالمپیک هستند. علاوه بر این قبل از 
انتخابات با کسانی که برای نواب رئیس ثبت 
نام کردند، صحبت و نظرم را عرض کردم مبنی 
براینکه در صورت انتخاب بنده انتظار گذاشتن 
وقت کافی برای پیشبرد کارها دارم چون کار 
سختی در پیش داریم و جایگزین مرد بزرگی 
به نام خسروی وفا شده ایم و باید جایگرین 
خوبی باشیم و اهداف پارالمپیک را خوب 

پیش ببریم. 
  نظر خسروی وفا

رئیس پیشین کمیته ملی المپیک بعد 
از خداحافظی از سمت خود گفت: هیچ 
دغدغه مالی در کمیته ملی پارالمپیک نداریم.  
محمود خسروی وفا در جمع خبرنگاران 
اظهار کرد: از سه ماه قبل ساعت انتخابات را 
اعلام کرده بودیم و خوشحالیم که در نهایت 
انتخاباتی سالم و صمیمانه که بسیار هم 
نزدیک بود، برگزار شد. او گفت: تیم بسیار 
خوبی در راس کمیته ملی پارالمپیک قرار 
گرفت که باعث شد تا دیگر نگران پارالمپیک 
و آینده آن نباشیم، رسانه نقش مهمی در 
معرفی رشته پارالمپیک داشته و امیدوارم 
بتوانیم از این پس هم به خوبی انجام وظیفه 
کنیم. خسروی وفا خاطرنشان کرد: از جامعه 
پارالمپیک حلالیت می طلبم و برای کادر 
جدید آرزوی موفقیت می کنم امیدوارم شاهد 
درخشش تمام ورزشکاران به ویژه ورزشکاران 
پارالمپیک باشیم. خسروی وفا تاکید کرد: 
همیشه گفتم ورزش کشور ما مشکل مالی 
ندارد و اگر بتوانیم به خوبی هزینه های 
حاشیه ای را مدیریت کنیم می توانیم از عهده  
هزینه ها بربیاییم، باید از همین الان بتوانیم 
خریدهای مربوط به بازی های آسیایی سال 
آینده را انجام دهیم. خسروی وفا در پایان 
گفت: اکنون ۱۸ میلیارد تومان در حساب 
پارالمپیک داریم و ۱۰۰ هزار دلار در حساب 
ارزی خارج از کشور برای بازی های آسیایی و 
مخارج آن در نظر گرفته شده و خوشبختانه 

دغدغه مالی نداریم.

کارشناس فوتبال با بیان اینکه تعطیلی لیگ به خاطر تیم 
ملی شرایط را برای تیم ملی سخت کرد گفت: دربی ۹۹ به 
خاطر همین دلایل، کیفیت بالایی نخواهد داشت. محمدرضا 
شکورزاده در خصوص برگزاری دربی ۹۹ که روز ۲۹ آذرماه 
در ورزشگاه آزادی برگزار خواهد شد گفت: نباید انتظار داشته 
باشیم سرخابی ها بازی خوبی از خود ارائه دهند. با توجه به 
تعطیلات طولانی لیگ و دور بودن تیم ها از کوران مسابقات، 
این دیدار کیفیت بالایی نخواهد داشت و دو تیم آن تب و تاب 
قبل از لیگ را نخواهند داشت اگر چه دربی همیشه حساس 
است اما کیفیت بازی ها هم با توجه به اینکه مردم در این چند 
وقت، بازی های خوبی را در جام جهانی دیده اند برایشان 
مهم خواهد بود. وی در مورد وضعیت این روزهای استقلال 
گفت: به نظر می رسد تغییراتی که در استقلال صورت 

گرفته نتوانست مشکل گشا باشد. حواشی استقلال خصوصاً 
مشکلات مالی این تیم شرایط سختی را به وجود آورده است. 
مدیرعامل جدید سعی می کند آرامش را برقرار کند اما هر روز 
یک خبر بد باعث می شود تا استقلال دچار بحران بیشتری 
شود. کارشناس فوتبال تاکید کرد: از نظر فنی، استقلال تا 
قبل از تعطیلات شرایط خوبی داشت اما حالا وضعیت فرق 
کرده است. درست است که چند بازی تدارکاتی انجام شده ام 
این نمی تواند ملاک خوبی برای موفقیت استقلال باشد. تیم 
باید در کوران مسابقات قرار بگیرد تا عیارش مشخص شود. اما 
امیدوارم آبی پوشان بتوانند بازی خوب توأم با پیروزی را انجام 
دهند. شکورزاده در پاسخ به این پرسش که انتقادات زیادی از 
ساپینتو به دلیل استفاده نکردن از چند بازیکن جوان می شود 
گفت: هر مربی سلایق خاص خودش را دارد و البته باید 

پاسخگو هم باشد. بازیکنانی چون حردانی عملکرد فوق العاده 
ای در استقلال داشتند و نیمکت نشینی چنین بازیکنی برای 
همه عجیب است. البته ما در تمرینات نیستیم و از شرایط 
آمادگی بازیکنان بی اطلاع هستیم. اما به طور حتم میدان 
دادن به جوانان، سرمربی را متضرر نخواهد کرد ولی باید به 
سرمربی اجازه دهیم تا با آرامش کارش را ادامه دهد. وی در 
پاسخ به این پرسش که این دیدار در پایان چه نتیجه ای خواهد 
داشت، گفت: این بازی شرایط ویژه ای دارد. هر دو تیم اول به 
دنبال این هستند که دروازه شان باز نشود و بعد به فکر گلزنی 
خواهند بود. البته تیمی که از لحظه ها استفاده کند به طور 
حتم برنده این دیدار خواهد بود و من امیدوارم این استقلال 
باشد که از فرصت های بدست آمده بهترین استفاده را داشته 
باشد. شکورزاده در پایان خاطرنشان کرد: شاید این دیدار هم 
بدون تماشاگر برگزار شود. بدترین اتفاقی که می تواند در 
فوتبال باشد. جذابیت و زیبایی دربی به حضور تماشاگران 
است و امیدوارم شرایطی فراهم شود که طرفداران دو تیم 

بتوانند به ورزشگاه بیایند.

محمدرضا شکورزاده:

دربی کیفیت نخواهد داشت 

دیدگـــــاه
نوبت انتخاب سرمربی داخلی است

ناصرابراهیمی
کارشناس فوتبال 

عدم صعود به مرحله حذفی اولین ناکامی فوتبال در دوران 
ریاست تاج و کفاشیان نیست. از زمانی که پای آنها به فدراسیون 
فوتبال باز شد، فوتبال ایران رو به افول حرکت کرده است. تاج 
هم کی روش را به عنوان سرمربی تیم ملی فوتبال ایران انتخاب 
کرد و در ۸ سال هیچ دستاورد مهمی در رقابت های مهم نداشت.  
دریافت ۶ گل از انگلیس به هیچ عنوان قابل قبول و قابل هضم 
نیست و اگر مربی ایرانی بود بعد از باخت برکنارش می کردند، 
اما نه تنها کسی به کی روش چیزی نگفت بلکه می خواهند او را 
در سمتش ابقا هم کنند. اسکوچیچ تیم را به جام جهانی برد و 
او را برکنار کردند تا کی روش این افتضاح را به بار بیاورد. او از 
زمانی که آمده است چه کاری کرده ؟ فقط با رزومه ای که داشت 
سرمربی تیم ملی شد. باید مربی ایرانی در رأس سرمربیگری تیم 
ملی قرار گیرد و بعد از این همه ناکامی توسط این مربی خارجی 
که فوتبال ایران را به عقب برگرداند حالا نوبت انتخاب سرمربی 
ایرانی در تیم ملی فوتبال ایران است، اما وقتی زمان انتخاب 
مربی ایرانی می شود، مسئولان فدراسیون اعلام می کنند که 
بودجه نداریم و پول بیت المال نباید هدر نرود. اما کی روش در 
طول ۸ سال چندین میلیون دلار گرفت، خانه، اتومبیل، راننده و 
بهترین امکانات را داشت، اما چه نتیجه ای برای فوتبال ایران به 
دست آمد؟  کرواسی تیم بسیار خوبی در این دوره از مسابقات 
نشان داده است که ۴ سال قبل هم در جام جهانی ۲۰۱۸ به 
عنوان نایب قهرمانی رسید. در جام جهانی ۲۰۲۲ کرواسی 
توانست فوتبال خوبی را مقابل برزیل به نمایش بگذارد و به نیمه 
نهایی صعود کند. فرانسه هم خیلی خوب نتیجه گرفت و تیم 
قدرتمند انگلیس را شکست داد. بازی فرانسه و انگلیس خیلی 
قشنگ و مهیج بود. فرانسه چندین سال است که فوتبال خوبی 
ارائه می دهد و با فوتبالیست های خوبی که دارد شانس نخست 
قهرمانی در جام جهانی است.  درباره برگزاری دیدار دربی در 
۲۹ آذر ماه  باید بگویم  متأسفانه این بازی بدون تماشاگر برگزار 
خواهد شد و چه حیف که تماشاگر ندارد. اگر بازی بزرگ در 
فوتبال ایران تماشاگر نداشته باشد، دیگر جذابیتی ندارد و بهتر 
است برگزار نشود. با اینکه دربی همیشه درگیرانه، بسیار بسته و 
سنگین بوده، اما مهمترین دیدار فوتبال باشگاهی ایران است و 
جذابیت زیادی برای بازیکنان، مربیان و به خصوص تماشاگران 
دارد. اگر این بازی تماشاگر نداشته باشد دیگر دلچسب و زیبا 

نیست و از حساسیتی برخوردار نخواهد بود.

جامجهانی2022
  سرمربی فعلی رُم یکی از گزینه های جانشینی فرناندو 
سانتوس در تیم ملی فوتبال پرتغال است. در پی حذف تیم ملی 
فوتبال پرتغال از جام جهانی ۲۰۲۲ قطر با قبول شکست یک 
بر صفر مقابل مراکش در مرحله یک چهارم نهایی این رقابت ها، 
انتقاداتی به فرناندو سانتوس سرمربی ۶۸ سال این تیم وارد شده 
است و شایعاتی درباره احتمال قطع همکاری فدراسیون فوتبال 
پرتغال با او وجود دارد. سانتوس که از سال ۲۰۱۴ هدایت تیم 
ملی پرتغال را برعهده دارد، این تیم را به قهرمانی یورو ۲۰۱۶ 
و قهرمانی لیگ ملت های ۱۹-۲۰۱۸ رسانده است. بر اساس 
گزارش های منتشر شده؛ فدراسیون فوتبال پرتغال دنبال 
پایان همکاری با فرناندو سانتوس است و سران این فدراسیون 
نیز به مانند اسپانیایی ها که با کنار گذاشتن لوئیس انریکه از 
سمت سرمربیگری لاروخا، لوئیس دلا فوئنته سرمربی زیر 
۲۱ سال اسپانیا را به عنوان جانشین او منصوب کردند،  به فکر 
این هستند که »روی ژرژ« سرمربی تیم زیر ۲۳ سال پرتغال 
را جانشین سانتوس کنند. از سوی دیگر، روزنامه ایتالیایی 
»گاتزتا دلو اسپورت« گزارش داده که فدراسیون فوتبال پرتغال 
به سراغ ژوزه مورینیو سرمربی فعلی رُم نیز رفته است. طبق 
این گزارش؛ سران فدراسیون فوتبال پرتغال حتی به مورینیو 
پیشنهاد امکان مربیگری همزمان در تیم ملی پرتغال و تیم رُم را 
داده اند. مربیگری دو تیم به طور همزمان کار بسیار پیچیده ای 
خواهد بود، اما طبق این گزارش، آقای خاص مجذوب این 
پیشنهاد شده است. مورینیوی ۵۹ ساله که سابقه هدایت 
تیم های باشگاهی بنفیکا، پورتو، چلسی، اینتر، رئال مادرید، 
منچستریونایتد و تاتنهام را در کارنامه اش دارد، از سال ۲۰۲۱ 
هدایت تیم فوتبال رُم را برعهده دار است و قراردادش با این 

باشگاه ایتالیایی تا پایان ماه ژوئن ۲۰۲۴ اعتبار دارد.
  یاسر المسحل رئیس فدراسیون فوتبال عربستان سعودی 
در گفت و گو با نشریه مارکای اسپانیا خبر اهدای خودروی رولس 
رویس به هر یک از بازیکنان تیم ملی این کشور برای قدردانی از 
آنها پس از پیروزی ۲ بر یک شان مقابل آرژانتین در دور اول مرحله 
گروهی جام جهانی ۲۰۲۲ قطر را تکذیب کرد. تیم ملی عربستان 
سعودی در اولین بازی خود در مصاف با لیونل مسی و یارانش با 
زدن دو گل در عرض پنج دقیقه، ضمن جبران تک گل خورده شان، 
شگفتی دور نخست مسابقات را رقم زدند. بعد از این اتفاق خبرها 
و شایعات مختلفی درباره پاداش گرفتن ملی پوشان عربستان بابت 
پیروزی تاریخی شان منتشر شد که یکی از آنها اهدای خودروی 
لوکس و گران قیمت رولس رویس به هر یک از بازیکنان تیم 
بود. یاسر المسحل در این باره به نشریه مارکا گفت: نه، این خبر 
صحت ندارد. برای بازیکنان تیم ملی عربستان افتخاری است که 
نمایندگان مردم کشورشان در زمین فوتبال باشند. برای آنها 
بازی به عنوان اعضای تیم ملی در یک بازی تاریخی، مایه مباهات 

و خوشبختی است. شایعاتی که )درباره پاداش 
نجومی به بازیکنان( منتشر شده اند هم 

بی اساس هستند. مسلماً آنها بابت این 
پیروزی پاداش گرفتند، اما پاداشی 
معمولی. ما برای پاداش دادن قواعد 
و مقرراتی داریم. ضمن اینکه آنها 
برای پاداش گرفتن بازی نمی کنند، 

آنها برای کشورشان بازی می کنند، برای 
درخشان کردن سابقه خودشان. بسیاری 

از آنها به واسطه پیروزی برابر آرژانتین حالا 
شناخته شده هستند.

محصص: 

کی روش یک بخش از مشکلات فوتبال ایران است
محصص کارشناس فوتبال کشورمان گفت: جای اینکه دنبال 

اتهام زدن به کی روش باشیم برای تیم ملی راهکار ارائه بدهیم.
  عملکرد تیم ملی 

مرتضی محصص در گفت و گو با فارس، درمورد عملکرد تیم 
ملی فوتبال کشورمان، اظهار داشت: سه بازی در جام جهانی 
انجام دادیم که هر سه تیم با وجود اینکه از لحاظ قدرت فوتبال 
جهانی متفاوت بودند و نمی توان آمریکا را با ولز یا انگلیس 
مقایسه کرد و در کل با سه کلاس متفاوت بازی کردیم، در جمیع 
جهات نمایش خوبی داشتیم. به این دلیل که مربی تیم ما دیر 
ملحق شد و فرصت زیادی نداشت. وی افزود: فقط با انجام سه 
بازی دوستانه مقابل اروگوئه، سنگال و تونس به جام جهانی 
رفتیم. صد در صد می توانستیم نمایش بهتری داشته باشیم، اما 
اگر در طول سال با حریفی مثل انگلیس دست کم دو یا ترجیحا 
سه بار بازی کنیم، فوتبال کشورمان به سطح دیگری می رسد. 
شاید سوال شما این باشد تیم ملی ایران از لحاظ فنی چه 
عملکردی داشته، اما جواب من این است که در طول سال باید با 
تیم های قدرتمند قاره آسیا مثل کره جنوبی، ژاپن و استرالیا که 
در جام جهانی نمایش خوبی داشتند، بیشتر بازی کنیم. محصص 
خاطرنشان کرد: از همین الان باید به فکر جام ملت های آسیا، 
المپیک و جام جهانی بعدی باشیم. فیلم همه بازی ها موجود 
است و فیفا آمار تمام مسابقات را دقیق ارائه کرده است. معلوم 
نیست امشب و فردا چه شرایطی برای آرژانتین، کرواسی، فرانسه 

و مراکش رقم می خورد یا چه بلایی سر آنها می آید. 
  راهکار 

وی ادامه داد: باید این سوال مطرح شود ما چه دستاوردی از 
جام جهانی ۲۰۲۲ داشتیم؟ منِ کارشناس خودم را می گویم و 
به کسی کاری ندارم. باید مشخص شود چه کمکی می توانم به 
فوتبال کنم؟ آیا فقط می خواهم حرف بزنم یا قصد من کمک 
کردن است؟ اگر فقط می خواهم حرف بزنم ساعت ها می توانم 

این کار را انجام بدهم و هیچ حاصلی هم ندارد، اما اگر می خواهم 
کمک کنم باید راهکار ارائه بدهم تا مشخص شود چاره کار 
چیست. کارشناس فوتبال ایران عنوان کرد: چاره کار این است 
که تیم ملی ما باید بازی ها و تماس های تدارکاتی با بهترین های 
دنیا داشته باشد. با ونزوئلا رابطه سیاسی خوبی داریم . چرا در 

طول سال با این تیم یک بار هم بازی نمی کنیم؟ 
  مسائل فوتبال 

محصص درباره اینکه تیم ملی ایران در دوره اول سرمربیگری 
کارلوس کی روش دو بار با ونزوئلا بازی کرد اما انتقادات و 
حتی اتهامات زیادی علیه وی مطرح شد، گفت: نمی خواهم 
بگویم سایر تیم ها مشکلات ندارند  . همه تیم ها به ویژه در آسیا 
مشکلات مخصوص خودشان را دارند. اینجا اگر من و شما 
حرفی بزنیم، احتمال دارد به ما تهمت بزنند. بگذارید این کار 
را انجام بدهند اما واقعیت چیست؟ معلوم نیست کی روش در 

ایران بماند یا نماند اما او فقط می تواند یک بخش از 
مشکلات، کمک ها یا مسائل مثبت و منفی برای 

فوتبال کشورمان باشد. وی افزود: فکر کنید 
کی روش یا اسکوچیچ دیگر مربی ما نباشند، 
اما چرا با ونزوئلا، چین و سایر کشورها که 
ارتباط مان با آنها خوب است در طول سال 
تماسی نداریم؟ چین اکنون یکی از بهترین 

محل ها برای برگزاری اردو است 
زیرا تعدادی از کمپ های 

خوب فوتبال جهان را در 
اختیار دارد و می توانیم با 
سفر به این کشور با چین 
و سایر تیم ها مثل ژاپن 
و کره جنوبی که فاصله 
بازی  دارد،  نزدیکی 

کنیم . تیم هایی مثل ونزوئلا در دنیا بهترین نیستند، اما از 
برخی حریفان آسیایی بهتر هستند. رئیس سابق کمیته فنی 
فدراسیون فوتبال افزود: درست نیست همیشه دنبال متهم 
باشیم زیرا این کار هیچ کمکی به ما نمی  کند. من هم می توانم 
تا صبح به کی روش اتهام بزنم و بگویم مربی هست یا نیست، 
اما به اندازه شعور خود می گویم جام جهانی تمام شد. وظیفه 
دارم جواب محافظه کارانه ندهم. شاید خیلی ها از خواندن این 
صحبت های من دلگیر شوند و هزار ایراد بگیرند، اما ایرادی 
ندارد. باز هم می گویم ونزوئلا در آمریکای جنوبی تیمی است که 
برزیل و آرژانتین از بازی کردن مقابل آن می ترسند زیرا همیشه 

تیم های بزرگ را غافلگیر کرده است. 
  نگاهی به مراکش 

وی با اشاره به عملکرد درخشان مراکش در جام جهانی 
۲۰۲۲ قطر گفت: وقتی این تیم با هدایت ولید الرکراکی به نیمه 
نهایی جام جهانی می رسد، پس هرچیزی در فوتبال ممکن 
است. پس باید جای غصه خوردن و پرچم عزا را بالا بردن یا 
مایوس و نا امید شدن، دنبال راهکار باشیم. این همه افراد لایق 
داریم که خیلی بهتر از من می توانند راهکار بدهند. از چرچیل 
پرسیدند آیا آماده مصاحبه هستی که جواب داد اگر می خواهید 
پنج ساعت صحبت کنید، آماده هستم. اگر می خواهید صحبت 
من کیفیت بهتری داشته باشد، دو ساعت وقت بدهید اما اگر 
می خواهید بهترین مطالب را از من بشنوید، هفته آینده با 
من صحبت کنید تا مطالعه کنم. کارشناس 
فوتبال کشور افزود: توهین یا متهم کردن 
کی روش، اسکوچیچ یا هر فرد دیگری چه 
کمکی به ما می کند؟ با این کار چه فردای 
بهتری خواهیم داشت و به کدام دست آورد 
می رسیم؟ جام جهانی تمام شد و رفت. 
باید ببینیم برای جام ملت های پیش رو 
چه راهکاری داریم؟ شاید هیچ کدام از 
این راهکارها نیز انجام نشود اما سر 
خود را شب با وجدان روی بالشت 
می گذاریم زیرا این راهکارها را 

گفته ایم.

مهابادی:
 کی روش ساختار 

فوتبال کشورمان را 
متلاشی خواهد کرد

مربی  و  پیشکسوت  مهابادی  داوود 
فوتبال کشورمان در خصوص وضعیت تیم 

ملی در جام جهانی صحبت کرد. 
  درباره عملکرد تیم ملی فوتبال 
ایران در جام جهانی ۲۰۲۲ چه نظری 

دارید؟
 تیم ملی در این رقابت ها فراز و فرود 
زیادی داشت که در نخستین بازی مقابل 
انگلیس هیچ کدام از بازیکنان در حد و 
اندازه های خود ظاهر نشدند. استراتژی و 
نتیجه ای که برابر انگلیس رقم خورد در 
شأن فوتبال ایران نبود. چیدمان نفرات 
با یکدیگر همخوانی نداشت، اما در بازی 
با ولز، چینش خوب نفرات باعث شد تا 
موقعیت های زیادی خلق شود و عملکرد 
بهتری داشتیم. در دیدار آخر مقابل آمریکا 
با اینکه ترکیب بازی قبلی در زمین بود، 
بی نظمی تاکتیکی خیلی به چشم آمد. 
در حالی که ترکیب تیم ملی مقابل آمریکا 
هجومی بود، اما بازیکنان طبق دستور 
کی روش دفاعی بازی کردند که تاکتیک 
غیرقابل قبولی بود. به طور مثال قلی زاده 
در سمت راست دفاع می کرد و مهدی 
طارمی تا دفاع چپ به آخرین نقطه دفاعی 
می آمد. وینگرهای سمت راست و چپ تیم 
ملی برای دفاع کاملًا به ۱۸ قدم خودی 
و عقب بازمی گشتند، در حالی که این 
شده  منسوخ  که  مدت هاست  سیستم 
است. کی روش برنامه اشتباهی را برای 

دفاع کردن اتخاذ کرده بود.
  آیا کی روش از تمامی داشته های 

فوتبال ایران استفاده کرد؟
 کی روش در جام جهانی به بازیکنان 
قدیمی که قبلا با آنها کار کرده بود، اعتماد 
کرد. در دور مقدماتی جام جهانی به مراتب 
بازیکنان با یکدیگر هماهنگ تر بودند، اما 
در ۳ بازی از ترکیب های متفاوتی بهره برد. 
این بی ثباتی ضربه مهلکی به پیکره تیم ملی 
در جام جهانی زد. مهدی ترابی همیشه در 
سمت چپ خیلی عملکرد خوبی داشته، اما 
کی روش او را در سمت راست استفاده کرد.
  بزرگترین ضعف تیم ملی چه بود؟!

 برخی بازیکنان استحقاق قرار گرفتن 
در ترکیب را نداشتند، اما بازی را از اول 
بازیکنانی که  شروع کردند. همچنین 
می توانستند تیم ملی را کمک کنند در جام 
جهانی حاضر نبودند. سمت چپ تیم ملی 
خیلی مشکل داشت که کادر فنی نتوانست 
این مشکل را حل کند که انگلیس قبل از 
آغاز مسابقه حملات نخست خودش را از 
این سمت آغاز کرد. در مجموع چند گل 
انگلیس و حتی بازی با آمریکا از سمت 

چپ بود.
  آیا موافق ماندن کی روش در 

فوتبال ایران  هستید؟
 زمان سرمربیگری کی روش هیچ گاه 
فوتبال زیبا را در تیم ملی شاهد نبودیم و 
او حتی قهرمانی برای ایران در آسیا هم به 
ارمغان نیاورد. به نظر می رسد که این مربی 
پرتغالی دیگر آن دانش و توان را ندارد که 
بتواند فوتبال ایران را تغییر بدهد. کی روش ۸ 
سال پیش سازماندهی فوتبال ایران را تغییر 
داد و کمی پیشرفت داشتیم ولی حالا او 
ساختار فوتبال کشورمان را متلاشی خواهد 
کرد. فوتبال ایران باید برنامه ریزی بلند مدت 
داشته باشد و هم اکنون باید یک مربی قوی 
را انتخاب کند تا سکان هدایت تیم ملی را 

برای مدت طولانی در دست بگیرد.   

چهارشنبه 
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